
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-03-09, § 27 

 
 Tid: 9 mars 2006 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 21 mars 2006 
  

 
 
Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp) 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ann-Marie Strömberg (v), tjänstgörande 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Tf markdirektören Gunnar Jensen och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreteraren från roteln 
Petra Nieto. 

 
  

 
 
 



  

§ 27 
Utbyggnad för bostäder inom Sickla Udde i Hammarby Sjöstad. Slutredovisning 
Dnr M2006-511-00240 
 
Markkontoret hade den 16 februari 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner slutredovisningen avseende utbyggnad av bostäder och 
 skola inom detaljplaneområdet Sickla Udde i Hammarby Sjöstad med 
 byggherrarna AB Svenska Bostäder, JM Byggnads AB, Skanska Mark och 
 Exploatering AB, HSB Stockholm ekonomisk förening, AB Familjebostäder och 
 Skolfastigheter i Stockholm AB. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Mikael Söderlund (m), ledamöterna Anna  Wersäll (m), Ulf 
Fridebäck (fp) och Martina Lind (fp) samt tjänstgörande ersättarna Maurice Forslund 
(kd) och Jan Tigerström (m) enligt bilaga J. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
  
 Tillhör § 27, bilaga J 
 
 Marknämnden 2006-03-09 
 
 Tillhör ärende nr 27 
 
 Utbyggnad för bostäder inom 
 Sickla Udde i Hammarby Sjöstad. 
 Slutredovisning. 
 
 Mikael Söderlund m fl (m) 
 Ulf Fridebäck m fl (fp) 
 Maurice Forslund (kd) 

 
 
 
Särskilt uttalande 

 
Det är beklagligt att våra farhågor om att antalet parkeringsplatser blev alldeles för få 
har besannats - i detta annars så lyckade projekt. Dagens situation är ohållbar och det är 
angeläget området snarast tillförs nya parkeringsmöjligheter. 
 
 
 
 
 
 


